
Antwoorden van sp.a 

 

Vraag I 

 

Achttien jaar na de ondertekening van de Raamovereenkomst over de bescherming van de 

nationale minderheden van de Raad van Europa, heeft België deze Raamovereenkomst nog 

niet geratificeerd' Wat is het standpunt van uw partij hierover? 

Sp.a staat open voor een discussie over het Kaderverdrag, voor zover daarbij de principes 

waarop onze federale staat gebaseerd is gewaarborgd blijven.  

 

 

Vraag 2 

België heeft nog altijd geen bevoegd orgaan aangewezen om de bestrijding van 

discriminatie op grond van taal aan te gaan volgens de antidiscriminatiewet van 10 mei 

2007  

Wat is uw mening hierover ? 

sp.a is er voorstander van dat binnen de context van het op te richten nationale 

mensenrechteninstituut een orgaan wordt aangewezen dat bevoegd is voor taal, voor zover 

daarbij de evenwichten en grondvesten van onze federale staat gewaarborgd blijven.  

 

 

Vraag 3 

België heeft eveneens het Protocol n'12 bij het Verdrag tot bescherming van de rechten van 

de mens die elke vorm van discriminatie verbiedt niet geratificeerd waaronder de 

discriminatie op grond van taal. Wat is uw reactie ? 

Cfr. Vraag 1 

 

Vraag 4 

Moet de bestrijding tegen taaldiscriminatie deel uitmaken van de missies van het Belgisch 

nationaal Mensenrechteninstituut? Indien dat het geval is, moet deze missie zwart op wit 

vermeld worden in de teksten ? 

sp.a is er voorstander van dat binnen de context van het op te richten nationale 

mensenrechteninstituut (op basis van de tekst van een wet, dan wel een 

samenwerkingsovereenkomst) een orgaan wordt aangewezen dat bevoegd is voor taal, voor 

zover daarbij de evenwichten en grondvesten van onze federale staat gewaarborgd blijven. 

 

Vraag 5 

Wat denkt u van de vier niet-benoemde Franstalige burgemeesters in de Brusselse Rand ? 

Sp.a is voorstander van een pacificerende regeling waarbij registratie van de taalvoorkeur 

voor een beperkt aantal jaar mogelijk is voor zover het optreden van de randgemeenten 

daarbij ‘lijdzaam en receptief’ is. Geenszins mag worden toegestaan dat rechtstreeks en 



individueel een typebrief of een herinneringsbrief gericht wordt tot de inwoners waarmee zij 

ertoe aangespoord of uitgenodigd worden om een taalkeuze te doen of te hernieuwen. Een 

pacificerende regeling moet bovendien deel uitmaken van een ruimer pakket met ook 

taalkennisvereisten voor Nederlandstaligen in Brussel-Hoofdstad voor wat betreft de 

dienstverlening, in het bijzonder op het vlak van dringende medische hulpverlening. 

 

 

Vraag 6 

Onze Vereniging ter Bevordering van de Francofonie in Vlaanderen (VBFV) stelt voor dat 

alle veiligheidsboodschappen en -aanwijzingen in vier talen (Nederlands, Frans, Duits en 

Engels) gedeeld worden. Is uw partij bereid om dit voorstel te steunen ? 

Voor sp.a is het bespreekbaar om veiligheidsboodschappen- en aanwijzingen in de vier talen 

te delen, voor zover deze praktijk in overeenstemming is met de adviespraktijk van de Vaste 

Commissie voor Taaltoezicht. 

 

 


